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Zpráva z jednání P-FV se zástupci O13 GŘ ČDC a.s. k přípravě
transformace TSV do IS PRIS ze dne 2.3.2016 (Praha Vysočany)
1)  Jednání se za stranu zaměstnavatele zúčastnili p. Ing. Frömmel Pavel (vedoucí oddělení
technologie a technické služby vozové), p. Koblížek Miroslav (O13/11), p. Radkovič Radek (O13/11),
p. Bc. Kavřík Jan (O13/11).

P. Kavřík seznámil přítomné účastníky jednání s prezentací k chystané transformaci TSV do IS PRIS.
Prezentace obsahovala vysvětlení jednotlivých postupů a úkonů při práci v IS PRIS po transformaci.
Dále pak obsahovala návrh vzhledu jednotlivých formulářů záhlaví, jak budou vypadat po
transformaci TSV do IS PRIS.

Změny jsou vynucené aktualizací IN KV1-B-2008. Dále tato změna obsahuje úpravy aplikované s
cílem vylepšit ergonomii systému a úpravy aplikované s cílem zajistit vyšší kvalitu pořízených
informací.

Pořizované informace budou zasílány do datových skladů, kde budou automaticky uloženy. Aplikace
TSV bude ukončena k 1.5.2016.

Přítomní zástupci FV položili v rámci prezentace doplňující dotazy k výše uvedené problematice.
Zástupci zaměstnavatele O13 GŘ ČDC a.s. na tyto dotazy následně odpověděli.

2) Viceprezident FV p. Hevera informoval přítomné účastníky jednání se zněním Opatření ředitele
O10 ČDC a.s. č. 25 ,,Aplikace bodu 2.2.7 IN PERs42 – B – 2011“.

V současné době probíhá na úrovni PJ stanovení rozsahu a úkonů možných oprav vozmistrů v
provozu nad rámec drobných oprav na vlaku (vozech), kterých by se odměna 300 Kč týkala.

P-FV zastává názor, že by zaměstnavatel měl centrálně vydat jasné stanovisko s uvedením systému a
udáním druhu možných oprav, za které se bude tato odměna vyplácet. Tím se zamezí možnému
rozdílnému zavedení různých druhů oprav, na které se bude tato odměna vztahovat v rámci
jednotlivých PJ.
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